

體驗身體護理的全新境界 — G&H 身體護理系列。 以有益肌膚健康的強效天然配方,帶來三大護膚系列: 深層滋養、細緻阿護及活力清新系列。

每個系列均利用先進的護膚科技, 並以有益肌膚的獨特植物萃取精華及天然成分製成, 確保身體肌膚備受呵護, 每天柔潤健康、煥發動人光澤。 Take your body care to a whole new level with nature's wholesome, effective, good-for-your-skin formulas. Discover the G&H Body Care Collection-NOURISH+™, PROTECT+™ and REFRESH+™

Each collection is developed with advanced nutritional and skin wellness expertise, and its own unique, balanced blend of skin-loving botanicals and ingredients from nature. All to guarantee that every last drop, dollop, and caress of G&H goodness leaves skin looking and feeling healthy and happy every day.

> 採用100%可循環再造包裝。* 以100%風力發電的電能製造。

In 100% recyclable packaging.* Manufactured with 100% electricity from wind power.

*僅限由美國生產的瓶身及包裝盒。 *Bottles and cartons only, and applies to packaging materials produced in the USA by Amway.





G&H 深層滋養系列 令肌膚健康潤澤、倍感舒適

G&H NOURISH+™ FOR HEALTHY-LOOKING, COMFORTED SKIN

G&H 深層滋養系列採用成分獨特、配方均衡的植物萃取精華,蘊含橙花蜜、乳木果及南瓜籽油,帶來深層保濕的 滋養功效。配方溫和,全家大小*均可安心使用。

G&H NOURISH+™ body care, with family-friendly formulas*, treats skin to moisture-rich goodness and an exclusive, harmonious blend of wholesome botanicals.

橙花蜜

蜜糖是神奇的天然保濕劑。數千年來,在不同文化中,蜜糖都被廣泛用於美容護膚。

Orange Blossom Honey

Honey is nature's miracle moisturizer. For thousands of years it has been used as the ultimate beauty treatment in many cultures.

乳木果

乳木果萃取自非洲乳木果樹的果實,早在古埃及時期,已被用於身體及肌膚護理,免受非洲沙漠及大草 原乾燥熱風帶來的損傷。

Shea Butter

Shea Butter is extracted from the nut of the African shea tree. Since ancient Egypt, it has been used to protect the skin against the hot dry winds of African deserts and savannah.

南瓜籽油

南瓜籽油蘊含豐富的必需脂肪酸及多種維他命,被視為超級食物之一。

Pumpkin Seed Oil

Pumpkin Seed Oil is considered a superfood because it is rich in essential fatty acids and vitamins.

*G&H 身體護理系列不建議3歲或以下兒童使用。

* G&H Body Care Collection are not recommended for use on children aged 3 or below.



G&H 深層滋養沐浴蜜露 G&H NOURISH+™ Body Wash

- ·配方能提升肌膚的保濕度,滋養**呵**護肌膚。
- · 蘊含專利的防敏感複合物, 96%使用者認同能溫和潔淨肌膚。
- ·柔滑的珠光色沐浴露,泡沫豐盈細緻。
- ·可生物降解配方,不含染料、硫酸鹽及三氯生,溫和潔淨,令肌膚保持水嫩 柔滑、倍感滋潤。
- ·通過皮膚科醫生及敏感測試。
- Formula nourishes and drenches skin with hydration, goes beyond cleansing to help improve skin's moisture level.
- Formula contains patented anti-irritation complex. 96% of users claimed it gently cleansed their skin.
- Creamy, pearlescent formula produces a rich lather.
- Biodegradable formula is dye, sulfate and triclosan-free; cleanses gently, leaving skin feeling hydrated and nourished.
- Dermatologist and allergy tested.

G&H 深層滋養蜜露香皂 G&H NOURISH+™ Complexion Bar

- · 性質溫和,可清潔身體及面部肌膚,倍感柔滑細緻。
- 防乾燥配方,蘊含滋養成分,有助肌膚保持水分平衡,並改善膚色,更匀淨 通透。
- ·獨特可分拆設計,一件蜜露香皂可拆為三件,分別作潔面及身體潔膚專用。
- ·可生物降解配方,不含硫酸鹽及三氯生。
- ·通過皮膚科醫生及敏感測試;適合所有類型面部肌膚使用。
- Mild and gentle to skin on face and body, immediately leaving skin feeling softer, looking healthy.
- Non-drying formula with skin softening moisturizers to maintain skin's natural moisture balance and improve skin complexion.
- Unique break-apart design. Complexion bar can be kept separate for face and body use.
- Biodegradable formula is sulfate and triclosan-free.
- Dermatologist and allergy tested; suitable for all facial skin types.

G&H 深層滋養護手霜 G&H NOURISH+™ Hand Cream

- · 蘊含獨特的脂質複合物,使用1次後,雙手滋潤長達24小時。只需持續使用5天, 即可提升及修復肌膚自身的保濕屏障,令雙手更柔滑細緻。
- 防水配方,於洗手後仍能保持雙手水嫩。
- ·通過皮膚科醫生及敏感測試。
- Unique lipid blend moisturizes hands for up to 24 hours after a single use. Helps improve and restore skin's own moisture barrier in as few as 5 days. Skin feels noticeably soft, smooth and healthy.
- · Water-resistant formula helps hands feel soft and moisturized even after washing.
- Dermatologist and allergy tested.









G&H 活力清新系列 令肌膚水潤柔滑、煥發青春活力 G&H REFRESH+™ FOR HYDRATED, SOOTHED SKIN

G&H 活力清新系列,以功效卓越的植物萃取精華,包括蘆薈、葡萄籽萃取物及綠茶萃取精華,帶來保濕及舒緩功 效,令肌膚水潤柔滑,重焕青春活力。

G&H REFRESH+™ body care releases a burst of rejuvenating hydration with a blend of beneficial botanicals–Aloe, Grapeseed Extract, and Green Tea Extract. Skin is soothed and revitalized for a healthy look and feel every day.

蘆薈

在蘆薈類的400多個品種之中,蘆薈具舒緩功效,對肌膚最為有益。

Aloe

Of over 400 species in the genus Aloe, Aloe Vera is considered to be the most useful for skincare products because of its soothing properties.

葡萄籽萃取精華

萃取自紅葡萄的種籽,其保護功效是維他命E的20倍。

Grapeseed Extract

Derived from ground seeds of red grapes. Contains 20 times the protective power of Vitamin E.

綠茶萃取精華

與其他茶葉相比,綠茶未經發酵,故能保留更豐富的營養。日本是世界上最長壽的國家之一,其中一個 原因是日本人喜愛飲用綠茶。

Green Tea Extract

Green tea comes from the same plant as other teas, but retains more nutrients because it is not fermented. The Japanese have one of the longest life expectancies in the world, and partly attribute this to drinking Green Tea.



G&H 活力清新沐浴露 G&H REFRESH+™ Body Wash

- 輕盈豐富的泡沫能溫和潔淨肌膚,令肌膚倍感清新、健康動人。
- 蘊含專利的防敏感複合物,性質溫和。
- 可生物降解配方,無皂性,不含硫酸鹽及三氯生,不會傷害肌膚自身的保濕屏障。
- · 通過皮膚科醫生及敏感測試。
- · Light, airy foam gently cleanses skin. Helps refresh skin and effectively maintains healthy looking skin.
- Includes a patented anti-irritation complex makes it gentle on the skin.
- Biodegradable formula is soap-free, sulfate and triclosan-free does not disrupt skin's moisture barrier.
- Dermatologist and allergy tested.



8110

G&H 活力清新潤膚乳 G&H REFRESH+™ Body Milk

- · 質地輕盈水潤,易於塗抹並迅速吸收,能強效補充肌膚水分、重煥活力,肌膚即時變得更為柔滑細緻。
- ·提供24小時長效保濕,只需使用1次,即可讓肌膚整天保持水潤柔嫩。
- · 幫助修復肌膚自身的保濕屏障*,保護肌膚免受乾燥帶來的傷害。
- ·通過皮膚科醫生及敏感測試。
- Unique lightweight yet moisture-rich formula spreads easily, absorbs instantly, helping refresh skin and boost skin's moisture. Skin looks and feels smoother, softer immediately.
- Provides up to 24-hour moisturization. Skin feels moisturized all day long after a single use.
- Helps rebuild skin's moisture barrier* and helps protect against skin-drying environmental damage.
- Dermatologist and allergy tested.
- * 使用後, 肌膚倍感柔嫩細緻及滋潤
- * Demonstrated by improved hydration and improved smoothness, softness and a moisturized feel.



G&L



G&H 細緻呵護系列 令肌膚清爽舒適、回復健康神采 G&H PROTECT+™ EOR EORTIELED REPLENISHED SKIN

G&H 細緻呵護系列以先進辟味技術帶來強效潔淨,預防雜質,細緻呵護全家大小*的肌膚。配方蘊含白茶、天然礦 物質及歐越莓萃取精華,均衡有效,使用後肌膚清爽舒適,讓你每天都能神采飛揚。

G&H PROTECT+™ body care, with family-friendly formulas*, provides unsurpassed cleansing and purifying protection against impurities with advanced deodorizing technology plus a harmonious mix of botanicals– White Tea, Natural Minerals, and Bilberry Extract. Every day, you're armed with close contact confidence and feel-good skin.

白茶

「白茶」的名字源於茶葉嫩芽的銀白色細毛,令茶葉帶有白色。白茶蘊含的抗氧化物含量,是所有茶中 最高的。

White Tea

The name "white tea" is derived from the fine silvery-white hairs on the unopened buds of the tea plant, which give the plant a whitish appearance. White tea contains one of the highest amounts of antioxidants found in teas.

天然礦物質

以天然礦物質沐浴,有助潔淨潔膚表面的雜質,令膚色更為明亮通透。

Natural Minerals

Baths with natural minerals are believed to help push out impurities from the skin, enhancing skin tone.

歐越莓萃取物

歐越莓的主要功效源自花青素,是類黃酮化合物的成分之一。

Bilberry Extract

Bilberry's main effects come from anthocyanins, which are a part of the compounds called flavonoids.

*G&H 身體護理系列不建議3歲或以下兒童使用。

* G&H Body Care Collection are not recommended for use on children aged 3 or below.



G&H 細緻呵護潔膚皂 G&H PROTECT+™ Bar Soap

- ·配方温和,不含三氯生,能有效預防細菌,清除肌膚表面污垢、油份及雜質。
- ·防乾燥配方,泡沫豐盈,幫助維持肌膚的水分平衡,感覺水潤健康。
- ·認可及獨家的辟味技術,86%使用者認同潔膚皂有效辟除體味,清新怡人。
- ·可生物降解配方,不含硫酸鹽。通過皮膚科醫生及敏感測試。
- ·使用雨林聯盟認證的棕櫚油,愛護環境。
- Mild, gentle, triclosan-free formula effectively protects from germs and removes dirt, oil and impurities.
- Non-drying formula with rich lather maintains skin's natural moisture balance, leaving skin looking healthy and feeling conditioned
- Proven and exclusive Malodor Fragrance Technology, 86% of users agreed the product helped protect the skin against body odor. Leaves skin smelling fresh.
- · Biodegradable formula is sulfate-free. Dermatologist and allergy tested.
- · Uses Rainforest Alliance Certified Palm Oil, caring for the environment.

G&H 細緻呵護洗手液 G&H PROTECT+™ Liquid Hand Soap

- ·認可及獨家的辟味技術, 徹底潔淨雙手雜質, 中和食物的殘餘味道, 讓雙手清新怡人。
- •防乾燥配方,溫和有效,幫助維持肌膚的水分平衡,防止因經常洗手而導致的乾燥痕癢。
- · 不含三氯生, 能有效保護肌膚, 預防雜質。
- ·可生物降解配方,不含染料及硫酸鹽。
- ·通過皮膚科醫生及敏感測試。
- Proven and exclusive Malodor Fragrance Technology, cleanses deeply to remove impurities and neutralizes strong food odors, leaving skin smelling fresh.
- Non-drying, gentle yet effective formula maintain skin's natural moisture balance to help avoid dryness associated with frequent hand washing.
- Triclosan-free formula effectively protests from impurities.
- Biodegradable formula is dye and sulfate-free.
- Dermatologist and allergy tested.

G&H 細緻呵護走珠止汗露 G&H PROTECT+™ Deodorant Roll-On

- ·溫和不刺激,提供長達48小時的止汗功效,並有效辟除體味。
- 配方能有效減少肌膚刺激及膚色暗沉,質地清爽、迅速乾透,不會在皮膚或衣物上留下白 色痕跡。
- 獨家及認可的香氣封鎖技術;香氣隨著身體活動釋出,比一般的走珠止汗露香氣更持久。
 氣味清新怡人,男女皆宜。
- ·不含染料,通過皮膚科醫生及敏感測試。
- ·建議男女士及青春期青少年使用。不建議兒童使用。
- · Mild and gentle on skin. Up to 48-hour of wetness and deodorant protection.
- Formulated to reduce skin irritation and discoloration. Clear and fast-drying, does not leave white marks on skin or clothes.
- Exclusive and proven fragrance encapsulation technology; a fresh burst of fragrance is released when body is active. Longer lasting feeling of freshness than traditional fragranced deodorants/antiperspirants. Reassuring freshness designed for use by both men and women.
- Dermatologist and allergy tested. Dye-free.
- Recommended for men and women, and for teenagers who have started puberty. It is not recommended for use on younger children.







8117

G&H



© 2017 版權所有 美國安利(香港)日用品有限公司。 © 2017 Copyright Amway Hong Kong Limited. All rights reserved. 安利諮詢熱線 Amway Service Hotline: 2969 6300 網址 Website: www.amway.com.hk

